
Under förra medlemsmötet 2020-12-10 beslutade mötet att godkänna ett förslag
gällande §27 Sändarkonferens. För att förslaget ska träda i kraft och officiellt
godkännas måste förslaget godkännas på detta möte. Därför yrkar styrelsen för att
mötet ska godkänna förslaget. Förslaget är följande:

1. Att helt ta bort §"27 Sändarkonferens ur stadgarna. §27
Sändarkonferens anger att: "Sändarkonferens hålls i samband med
varje terminsstart. Programchef presenterar då den preliminära
sändningstablån och styrelsen diskuterar visioner om SRF:s framtid."
Styrelsens motivering till att helt ta bort §27 är att
sändarkonferenserna inte är kopplade till föreningsdemokratin och
därför inte behöver regleras i stadgarna. Stadgans formulering minskar
även programchefens möjlighet att kreativt utforma mötet på det sätt
som denne anser produktivt.


